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Abstract (en)
The invention relates to a profiled border with a tread covering and an end facing for encasing stair steps needing repair. The profiled border has an
essentially rectangular angular profile (4, 6), one profile leg (4) of which is designed for bearing and fastening on the tread (5.1) of the step (5) and
the second profile leg (6) of which is designed for bearing and fastening on the step end face (5.2). Furthermore, there is a connecting profile (9)
which extends along the profile edge (8) connecting the two profile legs (4, 6) to one another and is arranged on the side facing away from the stair
step (5) and which possesses, on its two longitudinal edges, projections (10, 11) which project essentially in the direction of the two profile legs (4, 6)
and which surround the tread covering (2) and the end facing (3) at their edges. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Profilleiste mit einem Trittflächenbelag sowie einer Stirnseitenverblendung zur Ummantelung renovierungsbedürftiger
Treppenstufen. Die Profilleiste weist ein im wesentlichen rechtwinkliges Winkelprofil (4, 6) auf, dessen einer Profilschenkel (4) zur Anlage und
Befestigung an der Trittfläche (5.1) der Stufe (5) und dessen zweiter Profilschenkel (6) zur Anlage und Befestigung an der Stufenstirnseite (5.2)
eingerichtet ist. Weiter ist ein längs der die beiden Profilschenkel (4, 6) miteinander verbindenden Profilkante (8) verlaufendes und auf ihrer der
Treppenstufe (5) abgewandten Seite angeordnetes Anschlußprofil (9) vorgesehen, das an seinen beiden Längsrändern im wesentlichen in Richtung
der beiden Profilschenkel (4, 6) vorstehende, den Trittflächenbelag (2) und die Stirnseitenverblendung (3) randseitig übergreifende Vorsprünge (10,
11) aufweist.
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